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Onderwerp Kunstgras

Betreft het een raadsvoorstel/raadsmededeling in

de cyclus?

Nee

Beleidsterrein Bestuur

Portefeuillehouder Wethouder Theunis

Schriftelijke vraag

Naar aanleiding van een diepgaand onderzoek is geconstateerd dat de eerder aangegeven veiligheid
van kunstgrasvelden ter discussie staat. Zeker bij de kunstgrasvelden waarin rubberkorrels zijn

verwerkt kan niet worden geconstateerd dat er geen sprake is van risico's voor de volksgezondheid.

De rubberen korrels, die als ondergrond voor kunstgras worden gebruikt, bestaan uit vermalen
autobanden en die bevatten zware metalen die mogelijk kankerverwekkend zijn. Diverse

buitenlandse onderzoeken wijzen uit dat er een verhoogde kans is op leukemie en andere vormen
van kanker bij veelvuldig contact met kunstgras.

De WD is op de hoogte van het feit dat er in Roosendaal ook door sommige sportclubs gebruik
gemaakt wordt van kunstgras. Het baart de WD zorgen dat dit mogelijk slecht kan zijn voor de

sporters die er gebruik van maken.

Dit roept bij de WD de volgende vragen op

1. Bij welke sportvelden binnen de gemeente is kunstgras aangelegd waarbij gebruik is

gemaakt van de hierboven aangehaalde rubberkogels?
2. Overweegt de wethouder om dit kunstgras te (laten)vervangen door een veilige variant,

zoals deze bijvoorbeeld bij hockeyvelden wordt gebruikt of natuurgras? Zoja, op welke
termijn en zo neen, waarom niet ?

3. Op welke termijn kan de raad een financieel onderbouwd voorstel tegemoet zien om de

mogelijk schadelijke gevolgen van het gebruik van kunstgras uit te bannen ?

Namens de WD

Anneke Eijck en Marlon Frijters



Wij beantwoorden de vragen als volgt.

L De gemeente Roosendaal heeft drie kunstgras voetbalvelden (één op sportpark Vierhoeven
en twee op sportpark Hulsdonk) en één Cruyff Court (wijk Westrand, hoek weth.
Lanenstraat/Mondriaanstraat). Ook in het Herstaco-stadion ligt een kunstgrasveld maar de

samenstelling hiervan is bij ons niet bekend.

2 Het European Chemicals Agency voert momenteel in opdracht van de Europese Commissie
onderzoek uit naar de samenstelling van de stoffen van rubbergranulaat en de effecten
daarvan op de gezondheid van mensen. Wij juichen ieder onderzoek over dit onderwerp toe
en zien de resultaten met grote interesse tegemoet. Wij hebben begrepen dat deze
resultaten begin volgend jaar beschikbaar zijn.
Vooruitlopend hierop zijn wij reeds ín kaart aan het brengen welke alternatieven er zijn.

3 Binnen drie weken komen we met een voorstel met alternatieven. Momenteelonderzoeken
we mogelijkheden en kosten voor het verwijderen en afuoeren van het rubbergranulaat en

het vervangen door kurk-infill en het ombouwen van de kunstgrasvelden naar natuurgras of
zogenaamde WeTra-velden.

Met vriendelijke groet,

Toine Theunis,

Wethouder Sport, Duurzaamheid en Milieu


